



**MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DU ROYAUME DES PAYS-BAS
LA HAYE**

CONVENTION RELATIVE À LA SIGNIFICATION ET LA NOTIFICATION À L'ÉTRANGER DES ACTES
JUDICIAIRES ET EXTRAJUDICIAIRES EN MATIÈRE CIVILE OU COMMERCIALE
(La Haye, le 15 novembre 1965)

Notification conformément à l'article 31 de la Convention

DÉCLARATIONS

Lettonie, 28-01-2019

(Traduction)

Conformément à l'article 3 de la Convention, la République de Lettonie ne désigne ni l'autorité ni l'officier ministériel compétents pour adresser à l'Autorité centrale étrangère une demande de signification ou de notification d'un acte.

Conformément à l'article 6, alinéa premier, de la Convention, l'Autorité de la République de Lettonie désignée pour établir une attestation conforme à la formule modèle annexée à la Convention est l'huissier assermenté habilité à signifier ou à notifier un acte en vertu des dispositions législatives ou réglementaires lettones.

AUTORITÉ

Lettonie, 28-01-2019

(Traduction)

Autorité centrale (modification)

Conseil des huissiers assermentés de la République de Lettonie

La Haye, le 1^{er} février 2019

Les notifications dépositaires sont accessibles en ligne sur le site Web du Ministère des Affaires étrangères du Royaume des Pays-Bas, à l'adresse <https://treatydatabase.overheid.nl>.

XIV Signification et notification No. 01/2019



**MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS
THE HAGUE**

CONVENTION ON THE SERVICE ABROAD OF JUDICIAL AND EXTRAJUDICIAL DOCUMENTS IN CIVIL OR
COMMERCIAL MATTERS
(The Hague, 15 November 1965)

Notification pursuant to Article 31 of the Convention

DECLARATIONS

Latvia, 28-01-2019

The Republic of Latvia informs that in accordance with Article 3 of the Convention it does not determine the competent authority or competent judicial officer to forward a request for service of documents to the foreign Central Authority.

In accordance with paragraph 1 of Article 6 of the Convention the Authority of the Republic of Latvia designated to complete a certificate in the form of the model, annexed to the Convention, is the sworn bailiff competent for service of documents under the relevant Latvian laws and regulations.

AUTHORITY

Latvia, 28-01-2019

Central Authority (modification)
Council of Sworn Bailiffs of the Republic of Latvia

The Hague, 1 February 2019

The Depository Notifications are accessible on the website of the Ministry of Foreign Affairs of the Kingdom of the Netherlands at <https://treatydatabase.overheid.nl>.

XIV Service abroad No. 01/2019